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Konstancin-Jeziorna, 7.01.2025 r.

TA I GMINY
Konstancjn.Jezjorna
Biuro Rady Miejskiej

2025 -01- 07

Pan
Michał Wiśniewski
Burmistrz Gminy
Konstancin-Jeziorna

za pośrednictwem
Przewodniczącej Rady Miejskiej
Konstancin-Jezioma

Szanowny Panie Burmistrzu,

zwracam się do Pana z prośbą o odpowiedź na poniższe pytania

1 .Jaki był stan konta gminy na rachunku bieżącym na dzień 2 stycznia 2025?

2.Czy są założone jakieś lokaty jeżeli tak to w jakiej wysokości?

3.Czy wpłynęły na konto gminy środki z tzw „kroplówki” i jeśli tak to w jakiej
kwocie?
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